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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1685
	Course Number
	1685

	授課教師
	李靖惠
	instructor
	LEE,CHING HUI

	中文課名
	電視劇製作(二)
	Course Name
	TV Drama Production (2)

	開課單位
	傳播藝術系(四日)二B
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	1.使學生了解電視劇製作及影視理論知識(知識)2.能具備電視劇製作之構思到實際拍攝及後製作能力 (技能)3.能具備電視製作團隊合作之專業態度(態度)4.能了解電影美學知識 (其他)
	Objectives
	1. Learn advanced theory and practice of making television dramas (knowledge) 2. Learn additional methods of brainstorming, production, and post-production (skills) 3. Develop professional manner and the ability to cooperate with others (development) 4. Gain advanced understanding of television drama aesthetics (other)

	教材
	1.power point <br>

2.影片實例賞析<br>

3.學生的討論參與發表。
	Teaching Materials
	1.power point <br>

2.film review<br>

3.students discussion and presentation

	成績評量方式
	成績<br>

- 課堂表現(出席、發言) 15%<br> 

- 平常作業  20%<br> 

- 期末考 20%<br> 

- 期末作品及書面、口頭報告 45%<br> 

<br>

作業<br>

- 平常作業<br>

&nbsp;&nbsp;&nbsp; 短片之劇本分析<br>

&nbsp;&nbsp;&nbsp; 魔法師的寶典讀書心得報告<br>

- 期末作業<br>

&nbsp;&nbsp;&nbsp; 以團隊分工完成一部10分鐘以上24分鐘以下之劇情短片&#8218;一組約十五人&#8218;分工角色由各組討論決定&#8218;原則上以不與上學期重複為原則。除了完成作品&#8218;同時需有書面報告及口頭報告。<br>

<br>


	Grading
	- class performance 15%<br> 

- homeworks 20%<br> 

- final exam 20%<br> 

- term project 45%<br> 

<br>

Homeworks<br>

- general<br>

    a script analyze<br>

    a review on "Un Cine'ma Nomme' De'sir"<br>

- Term project<br>

    A team is about 15 people. A team production must finish a feature. The running time is about 10 mins to 24 mins. Documentations and oral presentation are required.<br>

<br>



	教師網頁
	

	教學內容
	課程簡介:<br>

    電視劇製作的課程是一門理論與實務並重的課程。藉由帶領各組學生製作一部劇情短片的過程,加強學生從劇本寫作至影像化的能力,並透過實務的團隊分工完成作品。授課方式以power point 佐以影片實例賞析進行,強調學生的討論參與發表。<br> 


	Syllabus
	TV Program Production-II emphasizes on theory and production. Students will learn all the knowledge by making a feature film, such as directing shot by shot-visualizing from concept to screen, photograph, editing and sound design. Students will also learn how to corporate with others by team production.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

